

	部門 Department	全職 / 兼職 Full Time / Part Time	中文職位名稱 Chinese Position Title	英文職位名稱 English Position Title	月薪 / 時薪 Hourly Rate/ Monthly Salary	空缺數目 Number of vacancies	職責 Responsible	工作要求 Requirement
1	交通服務 Transportation Services	兼職 Part Time	兼職交通服務員	Part Time Traffic Attendant	\$65-85/hr	3	負責公園停車場及交通管理、人流控制及穿梭巴士運作	-中五或以上程度 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話 -能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
2	交通服務 Transportation Services	兼職 Part Time	兼職司機	Part Time Traffic Driver	\$65-85/hr	4	負責駕駛公司客車 負責公園交通管理及穿梭巴士運作 持有有效駕駛執照 1、2、4、9、10 牌	-中五或以上程度 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話 -能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
3	保安員 Security Operations	兼職 Part Time	兼職保安員	Part Time Security Guard	\$70	3	負責維持秩序及遊客安全 執行一般保安工作, 如巡邏、訪客及車輛出入登記等 處理遊客查詢、檢查及確保園內設施正常運作, 及協助處理緊急事件	-持有效保安人員許可証甲及乙級 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話 -誠懇有禮、具責任感 未持有保安證書者可獲考慮為執行服務員
4	保安員 Security Operations	全職 Full Time	保安員	Security Guard	\$14,800	5	負責執行巡邏、交通控制及訪客等級、維持公園秩序及遊客安全	-持有效保安人員許可証甲及乙級, 無需工作經驗 -流利廣東話、簡單英文及普通話 -另有通宵當值津貼 -能適應戶外工作(每天工作8小時, 平均每週44小時)
5	交通服務 Transportation Services	全職 Full Time	交通服務員	Senior Traffic Attendant	\$14,000	2	負責款待遊客、指揮公園正門及水上樂園交通及人流管理、穿梭巴士運作及營運繳費處	-中五或以上程度 -必須通過辨色測試 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話 -能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期) -持有私家車及輕型貨車駕駛執照者優先考慮
6	公園營運及體驗 Park Operations & Experiences	全職 Full Time	遊樂設施服務大使	Park Operations and Experiences Ambassador	\$15,500	16	負責款待遊客、維持輪候秩序、控制人流及講解遊戲安全守則等工作	-中五或以上程度 -必須通過辨色測試 -伊須相關工作經驗, 入職後接受在職培訓, 可成為合格機動遊戲操作員 -性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 -誠懇、待人有禮 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話 -能適應戶外及輪班工作 -平均每週 44 小時, 約每日 8 小時工作
7	公園營運及體驗 Park Operations & Experiences	兼職 Part Time	兼職遊樂設施款待員	Part Time Attraction Attendant	\$65/hr	40	協助設施營運 負責款待遊客 維持輪候秩序 控制人流	-講解遊戲安全守則 -中三程度 -良好粵語, 一般普通話及英語, 略懂讀寫中英文 -工作主動、喜歡與人接觸及有責任感, 誠懇及待人有禮, 能適應戶外工作
8	園區入口營運 Main Entrance Operations	全職 Full Time	票務主任	Ticketing Officer	\$14,500	2	The incumbent will be responsible for handling ticket sale function, provision of guidance to junior staff, greeting guest at the Park entrance, answering guest enquiries, as well as providing administrative or logistic support to the Ticketing Department.	- Form 5 or above - With at least 2 years' experiences in customer services, cash handling, and ticketing operation - Knowledge in automatic ticketing & admission system operation is preferred - Customer-oriented with pleasant manner - Good command of spoken Cantonese, English and Mandarin - Willing to work outdoor, on weekends and during public holidays
9	園區入口營運 Main Entrance Operations	兼職 Part Time	兼職票務助理/服務員	Part Time Ticketing Assistant / Attendant	\$65-\$75/hr	10	負責協助遊客入場 解答有關票務查詢 處理門票售賣工作 (票務服務員/Ticketing Attendant)	-性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 -誠懇、待人有禮 -能適應戶外工作 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話
10	園區入口營運 Main Entrance Operations	兼職 Part Time	兼職調查員	Short Term / Seasonal Part Time Field Researcher	\$85/hr	5	負責於海洋公園及水上樂園內與遊客進行訪問調查 於園區入口協助部門日常運作	-文憑程度或以上 -誠懇、待人有禮及誠實 -能適應戶外工作 -能說流利廣東話、簡單英語及普通話
11	園林 Landscaping	全職 Full Time	園丁	Gardener	\$14,000-\$16,000	1	負責園林佈置及園圃植物之日常保養, 包括灌溉、除草、修剪植物、除蟲、播種、施肥、澆泥、搬運盆栽、處理種植材料、場地佈置及園藝機械操作的工作	-具最少1年園林佈置、花園保養或農務經驗, 包括灌溉、除草、修剪植物、除蟲、播種、施肥、處理種植材料等 -有責任感、對工作熱誠及熟習園藝種植 -能適應戶外工作及假日輪休
12	園林 Landscaping	兼職 Part Time	兼職園丁	Part Time Gardener	\$65-\$75/hr	1	負責園林佈置及園圃植物之日常保養, 包括灌溉、除草、修剪植物、除蟲、播種、施肥、澆泥、搬運盆栽、處理種植材料、場地佈置及園藝機械操作的工作	-具 1 年或以上花王或農務經驗 -能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
13	寓教於樂 Fun Learning	全職 Full Time	寓教於樂主任 (威威村民)	Fun Learning Officer (Whiskers Villager)	\$15,000	5	Reporting to the Senior Fun Experience Officer, the incumbent will be responsible for facilitating the operation, providing interactive educational experiences for guests and creating fun atmosphere in the Education Hub, animal exhibit and other family programmes hosted by Fun Experience Team.	- Form 5 / DSE or above in general education - At least 1 year of guest service experience - Acting experience will be an advantage - Good communication and interpersonal skills - Self-motivated, pleasant and be a good team player - Fluent in Cantonese - Fluent in English and Putonghua will be an advantage - Willing to work outdoor, on weekends and during public holidays - Willing to work overnight shift occasionally

	部門 Department	全職 / 兼職 Full Time / Part Time	中文職位名稱 Chinese Position Title	英文職位名稱 English Position Title	月薪 / 時薪 Hourly Rate/ Monthly Salary	空缺數目 Number of vacancies	職責 Responsible	工作要求 Requirement
14	寓教於樂 Fun Learning	兼職 Part Time	兼職寓教於樂大使 (威威村民)	Part Time Fun Ambassador (Whiskers Villager)	\$75/hr	20	The incumbent will be responsible for ensuring and facilitating the operation in the Education Hub. S/he will provide interactive educational experiences for guests and provide good atmosphere in the Education Hub. S/he will also teach kids on the handcraft skills.	- DSE or above in general education - At least 1 year of guest service experience - Good communication and interpersonal skills - Self-motivated, pleasant and be a good team player - Fluent in Cantonese - Fluent in English and Putonghua will be an advantage - Willing to work outdoor, on weekends and during public holidays - Willing to work overnight shift occasionally
15	探索及教育 Discovery & Education	全職 Full Time	/	Discovery & Education Officer (School)	\$15,000	1	The incumbent will assist Discovery & Education Manager to oversee the daily operation and staff performance of school programme or public offerings team. He/ She will be responsible for managing funding project and developing school or public programmes / exhibitions. He/She will also establish and maintain network with schools and other organizations and perform duties as assigned by superior.	- Degree in Education, Environmental Science, Social Science or related disciplines - With at least 1 year experience on environmental education or exhibit maintenance and interpretive development and supervisory experience - Passionate in conservation education - Computer literacy in MS office - Able to work under pressure and enjoy team work- Good command of both written and spoken English and Chinese. Putonghua is an advantage - Willing to work outdoor, and on weekends and during public holidays - Knowledge in multimedia design or graphic software e.g. Adobe Photoshop, Adobe Illustrator is an advantage *Prospective employees are requested to undergo/submit Sexual Conviction Record Check for this position before employment.
16	救護及健康服務 Health Services	兼職 Part Time	兼職救護員	Part Time First Aider	\$65-\$75/hr	1	負責為公園遊客提供急救護理工作	- 中五程度 - 1年相關經驗 - 良好粵語，一般普通話及英語，略懂讀寫中英文 - 需持有有效聖約翰救傷隊或其他獲香港特別行政區政府認可機構發出的急救證書
17	機動遊戲保養及纜車部 Rides Maintenance and Ropeway	全職 Full Time	機械技工	Mechanical Technician	\$17,000 起	1	負責架空纜車機械設備之維修及保養	- 完成機械證書課程 / 機械學徒訓練課程或以上或相關學歷 - 具四年或以上重型機械維修及保養工作經驗 (經驗較少者亦會被考慮) - 能適應高空工作 (提供足夠訓練及設備) - 須輪班工作 - 能說及書寫中、英文 - 持有效之建造業平安證、密閉空間工作安全訓練證書、私家車 / 輕型貨車駕駛照者更佳 - 工作經驗較少的申請者亦會被考慮
18	水上樂園救護部 Water World First Aid	全職 Full Time	救護員 (水上樂園)	First Aider (Water World)	\$17,000	1	The incumbent will be responsible for facilitating the daily operations of the First Aid Department, providing quality professional first aid services to guests, as well as enhancing safety environment of the Park. He/she will executive inventory/stock take activities in order to ensure efficient stock remains on hand at all times. He/she reports any safety concerns, near misses or incidents to management.	- Form 5 / 6 graduate or above with pass in Chinese and English in HKCEE / HKDSE or equivalent - With at least 3 years' working experience in first aid or nursing related field - Holder of valid First Aid Certificate and AED Provider Certificate issued by Hong Kong St. John Ambulance Association or other recognized authority - Be in good physical condition - Computer literacy in MS Office and Chinese word processing - Good command of both spoken and written English and Chinese - Willing to work on shifts including weekends and public holidays+
19	水上樂園營運 Water World Operations	全職 Full Time	營運大使	Operations Ambassador	\$15,500	5	成功獲聘將會接受多方面之培訓，以支援水上樂園及海洋公園之日常運作 日常工作包括但不限於款待遊客、正門入場運作、人流控制、總務清潔、保安工作、景點或設施營運、短期或包場活動等	- 中五或以上 - 具顧客服務、水上設施或康樂設施營運等相關工作經驗將獲優先考慮 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 對安全及服務相關事項具高靈敏度 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應於水中、戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期) - 因營運需要，有機會需通宵工作
20	水上樂園遊客服務 Water World Guest Services	全職 Full Time	遊客服務主任 (水上樂園)	Guest Services Associate (Water World)	\$14,500 起	8	The incumbent will be responsible for creating excellent guest experience via all guest areas at ticketing & enquiry counter, admission gate and cabana area. He/she has to handle guest comments and requests appropriately according to the standard operations procedure. He/she will also assist to executive inventory/stock take activities in order to ensure efficient stock remains on hand at all times. He/she has to maintain a professional self-image of the highest standards within the Park and complete any additional tasks required by the superiors.	- Degree in hospitality or other related disciplines - Responsible, pleasant, customer-oriented - High adaptable to change and fast pace operations - Excellent command of both spoken and written English and Chinese, including Putonghua - Computer literacy in MS Office - Willing to work outdoors and on shifts, including weekends and public holidays
21	水上設施營運 Aquatic Operations	全職 Full Time	水上設施營運一級專員	Aquatic Operator I	\$18,900	5	成功獲聘將會接受水上安全/拯溺培訓及在職培訓，成為合資格的水上設施營運團隊成員 負責水上安全監察工作、進出場監控、輪候人流控制和入潮管理	- 中五或以上程度 - 持有香港拯溺總會頒發的有效泳池救生章 - 必須通過辨色測試 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
22	水上設施營運 Aquatic Operations	全職 Full Time	水上設施營運二級專員	Aquatic Operator II	\$15,900	5	成功獲聘將會接受水上安全/拯溺培訓及在職培訓，成為合資格的水上設施營運團隊成員 負責水上安全監察工作、進出場監控、輪候人流控制和入潮管理	- 中五或以上程度 - 懂得游泳 - 必須通過辨色測試 - 具水上休閒設施營運工作經驗者可獲優先考慮 - 對安全及服務相關事項具高靈敏度 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)

部門 Department	全職 / 兼職 Full Time / Part Time	中文職位名稱 Chinese Position Title	英文職位名稱 English Position Title	月薪 / 時薪 Hourly Rate/ Monthly Salary	空缺數目 Number of vacancies	職責 Responsible	工作要求 Requirement
23	水上設施營運 Aquatic Operations	全職 Full Time	水上設施營運三級專員	Aquatic Operator III	\$14,400	5	成功獲聘將會接受水上安全/拯溺培訓及在職培訓，成為合資格的水上設施營運 - 中五或以上程度 - 略懂游泳 - 必須通過辨色測試 - 對安全及服務相關事項具高靈敏度 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
24	水上設施營運 Aquatic Operations	全職 Full Time	水上設施營運大使	Aquatic Host	\$13,400	3	負責進出場監控、輪候人流控制和人潮管理 - 中五或以上程度 - 必須通過辨色測試 - 對安全及服務相關事項具高靈敏度 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
25	水上設施營運 Aquatic Operations	兼職 Part Time	兼職水上設施營運一級專員	Part Time Aquatic Operator I	\$95/hr	4	成功獲聘將會接受水上安全/拯溺培訓及在職培訓，成為合資格的水上設施營運團隊成員 負責水上安全監察工作、進出場監控、輪候人流控制和人潮管理 - 中五或以上程度 - 持有香港拯溺總會頒發的有效泳池救生章 - 必須通過辨色測試 - 有責任感、性格主動外向、喜歡與人接觸及具有良好的溝通技巧 - 能說流利廣東話、簡單英語及普通話 - 能適應戶外及輪班工作 (包括星期六、日及公眾假期)
26	海濱樂園動物部 Zoological Operations Waterfront	全職 Full Time	/	Animal Care Trainee (Waterfront)	\$15,000	2	The incumbent will be responsible for the daily operations of husbandry programs and training for a variety of aquarium livestock (Aquarium-Waterfront)/ birds and terrestrial mammals (Terrestrial Life Sciences) including food preparation, feeding, facilities cleaning/maintenance, enrichment provision, animal observation and record keeping. - Form 5 / DSE or above with Biology background - With at least 1 year's practical experience in animal keeping - Must be an animal lover and a good team player - Possession of valid driving license Class 1 & 2 is an advantage - Good command of both written and spoken English, Chinese and Putonghua - Willing to work on shifts and outdoors during weekends and public holidays, and inclement weather if necessary
27	物流及品質控制 Logistics Support & Product Control	全職 Full Time	倉庫管理員	Storekeeper	\$13,000	3	- 負責貨物質量檢驗、接收、包裝、運送及盤點 - 負責日常訂單處理、協助一般倉務之運作及維持貨倉整潔 - 在冷氣倉工作 - 工作時間為 0700 - 1530 - 中五程度或以上 - 具相關工作經驗優先
28	物流及品質控制 Logistics Support & Product Control	兼職 Part Time	兼職倉務員	Part Time Warehouse Assistant	\$70/hr	4	- 負責日常訂單處理及協助一般倉務之運作 工作時間: 上午7時至下午3時 (按輪值冊編配而定, 每天約8小時) 每週工作3-6天, 包括星期六、日、公眾假期及假期前夕 - 性格主動外向及有責任感 - 誠懇、待人禮
29	節目 Events & Entertainment	全職 Full Time	合約技術員 / 燈光音響操作員	Contract Technician / Show Operator	\$15,000 - \$22,000	5	1. Contract Technician 合約技術員 (Short-Term Contract) Working period: 9 months The incumbent will be responsible for the following job tasks: - Responsible for setting up audio, lighting, and LED Wall operations for shows - Provide technical support in specific attractions during installation and dismantling - Ensure the equipment and effects work properly during operation hours 2. Contract Show Operator 合約燈光音響操作員 (Short-Term Contract) Working period: Dec 2023 to 30 Jun 2024 The incumbent will be responsible for the following job tasks: - Support the Whiskers Theatre daily show operations and maintenance arrangement - Help supervisor on daily show monitoring and preparation for ad-hoc maintenance 1. Contract Technician 合約技術員 - Possess technical knowledge in Audio, Lighting, CCTV and Video installation - Able to do cabling, equipment patching - Familiar with the event operations and standard of Ocean Park will be an advantage - Willing to work on shift duties, outdoors, at night, during weekends and public holidays 2. Contract Show Operator 合約燈光音響操作員 - Over 2 years working experience on live operations for audio/ lighting/ video in entertainment related industry - Over 2 years technical knowledge on tuning and programming audio/ lighting/ video system, such as Qlaps, Grand MA2 & 3 and digital mixer - Experience in lighting and audio plotting will be advantages - Good communication skill in both written and spoken English and Cantonese - Willing to work on weekend and public holidays
30	節目 Events & Entertainment	兼職 Part Time	短期/季節性兼職演員	Short Term / Seasonal Part Time Performer	\$75-165/hr	10	1. 吉祥物演員 他/她將擔任吉祥物演員支持在海洋公園/水上樂園或於海洋公園的任何活動中擔任吉祥物演員 (有機會包含跳舞表演) 他/她將接受培訓並需遵守相關規定，以確保表演安全。 他/她將承擔公園經理和主管分配的職責。 2. 演員 他/她將於海洋公園/水上樂園或於海洋公園的任何活動中擔任演員以向遊客提供娛樂。 他/她也會擔任吉祥物搭檔、遊戲主持人、街頭氛圍、跳舞表演或其他娛樂節目演員。 他/她將承擔公園經理和主管分配的職責。 3. 演員 - 擁有濃厚表演興趣 - 如有其他特殊技能 (如: 雜耍, 高跳, 魔術等) 可獲優先考慮 - 具幽默感、外向、平易近人 - 良好的溝通及人際交往能力 - 靈活 / 適應不斷變化的環境 - 需要適度的運動能力水平, 能在戶外及服裝限制下演出 - 能有技巧地與遊客互動, 並有效地吸引觀眾和娛樂人群 - 須輪班及戶外工作, 包括夜班、星期六、日及公眾假期

	部門 Department	全職 / 兼職 Full Time / Part Time	中文職位名稱 Chinese Position Title	英文職位名稱 English Position Title	月薪 / 時薪 Hourly Rate/ Monthly Salary	空缺數目 Number of vacancies	職責 Responsible	工作要求 Requirement
31	節目 Events & Entertainment	兼職 Part Time	兼職技術員 / 燈光音響操作員	Part Time Technician / Show Operator	\$65-148/hr	3	1. 技術員 - Assist in event setup of media events and cabling, patching of equipment and soldering - Responsible for studio editing on BGM, music and video in entertainment related industry - Responsible for controlling and recording all technical equipment in good conditions during the event 2. 燈光音響操作員 - Responsible for the set-up/dismantle and act as audio, video and lighting operator to support Applause Pavilion show for seasonal event - Responsible for maintenance of all technical equipment during/after the event period - Responsible for operating sales booking events, shows and other events in Applause Pavilion	1. 技術員 - With experience in audio, lighting, video and effects in entertainment related industry - Technical knowledge and able to do cabling, patching of equipment - Good communication skills, work independent and self-motivated - Willing to work as shift duties and during weekends and public holidays 2. 燈光音響操作員 - At least 2 years' show operation experience in technical related industry - Work at least 4- 5 days per week including weekends & Public Holidays during whole contract period - Min 2 years experience of technical knowledge in Audio (Digital Console), Light (MA2 and Artnet DMX), CCTV and Video (Black magic, Arena and pro presenter), programming and able to do cabling, equipment patching. - Willing to work as shift duties, outdoor, at night and during weekends & Public Holidays
32	節目 Events & Entertainment	兼職 Part Time	兼職活動助理	Part Time Event Assistant	\$75/hr	10	支援公園娛樂運營需求 協助活動期間的物資準備及確保活動運作順暢 協助活動景點進行簡單維修及檢查活動景點的演出質	- 工作時間: 每天約 8-10 小時; 每週工作 3-6 天, 包括星期六、日、公眾假期及假期前夕 - 具娛樂及款待相關工作經驗者優先 - 曾協助舉辦或熟悉大型戶外表演活動或主題公園運作者會優先考慮 - 良好的英語、廣東話和普通話溝通能力優先 - 主動學習、有責任感、性格主動外向、具團隊合作精神及能獨立完成工作 - 能適應戶外、晚上輪班、週末和公共假期工作
33	維生系統營運 Life Support Operations	全職 Full Time	操作員(維生系統)	Operator (Life Support Operations)	\$14,000	3	(通宵班另加當值津貼) 負責泵房系統設施及動物水池循環、過濾、殺菌、冷凍加熱系統之操作,水和空氣質素控制	- 需有相關工作經驗,入職後接受在職培訓 - 勤奮積極、能獨立工作及具良好溝通技巧 - 必須通過辨色測試 - 具基本機電工程知識更佳 - 須戶外及二十四小時輪班
34	財務 Finance	全職 Full Time	高級收銀員	Senior Cashier	\$16,500	1	Reporting to the Cash Control Officer, the incumbent will be responsible for the following job tasks: - Count revenue and sales receipts from Retail outlets and Catering kiosks - Reconcile the daily sales reports from Retail outlets and Catering kiosks - Audit the Retail outlets and Catering kiosks cash registers - Exchange coins for the frontline cashiers	- Form 5 or above - With 2 years cash handling experience in Retail or F&B industry - Positive attitude with good communication skills - Proficient in MS Office application including Excel - Willing to work outdoor - Immediate or short notice availability is highly preferred
35	財務 Finance	全職 Full Time	/	Accounting Assistant (Treasury)	\$17,500	1	The incumbent will assist the Treasury Accountant to discharge the duties of cash collection. S/he will assist in bank monthly reconciliation, refund and treasury related entries. S/he will also handle ad-hoc assignments and other supportive works as required.	- Diploma in Accounting or related disciplines - Minimum 1 year's related working experience - Good knowledge of MS Office - Responsible and self-motivated with good communication and interpersonal skills - Good command of both English and Cantonese - Immediate or short notice availability is highly preferred Candidate with more experience will be considered as Assistant Accounting Officer (Treasury)
36	財務 Finance	全職 Full Time	/	Cash Control Officer	\$20,000	1	Reporting to Treasury Manager, the incumbent will be responsible for the following job tasks: - Supervise and provide training to the retail and catering cash control staff - Carry out cash collection trips for retail, catering outlets and game booths - Prepare the daily cash collection summary and cash receipt reports - Reconcile the daily sales revenue - Carry out cash audit for the front-line cashiers - Prepare monthly receipt summary - Maintain the locker system for the use of front-line cashiers - Provide coin and notes changing services for retail operation	- Form 5 or above - With 2 years' related working experience in Retail or Catering is a plus - Responsible & self-motivated - Positive attitude with good communication skills - Willing to work outdoor - Knowledge in MS Office application including Excel - Immediate or short notice availability is highly preferred
37	財務 Finance	全職 Full Time	/	Assistant Accounting Officer	\$18,000-\$25,000	1	- Assist in maintain the master data of finance systems - Perform detailed financial analysis and account reconciliations - Assist in month-end and year-end closing matters and reconciliation - Provide accounting supports for internal users during month-end and year-end closing - Handle ad hoc assignments and other duties when necessary	- Bachelor degree in Accountancy / Information Technology with at least 2 years' related working experience - Knowledge in SAP FI/CO and Business Object Reporting is an advantage - Computer literacy in MS office - Detail-oriented and be a good team player - Responsible, self-motivated and able to work under pressure
38	遊客服務 Guest Services	全職 Full Time	客務主任	Guest Relations Officer	\$15,000 起	6	This incumbent will be responsible for delivering excellent guest experiences via different touch points under Guest Services & Main Entrance Operations, including hotline, email and service counters. He/she has to handle guest enquiry and comment, as well as render instant support on operations, according to the corporate service standard. He/she will also assist in conducting VIP visits, supporting in-park promotions, preparing reports and providing support on administrative work or other duties assigned by superiors.	- Degree or Diploma in hospitality or other related disciplines - Preferably with practical experience in hospitality or guest-oriented job - With solid experience in handling guest comments and requests with great diplomacy and strong communication skills - Able to work under pressure in a fast moving environment - Good command of both spoken and written English and Chinese, including Putonghua - Willing to work on shifts and during weekends and public holidays
39	遊客服務 Guest Services	兼職 Part Time	兼職客務主任	Part Time Guest Relations Officer	\$75/hr	8	提供優質客戶服務, 包括於公園熱線、櫃檯或電郵處理遊客查詢和投訴	- 中五程度 - 具最少 1 年酒店或客戶服務相關工作經驗 - 良好粵語、普通話及英語, 懂讀寫中英文 - 誠懇及待人禮
40	零售 Retail Operations	全職 Full Time	銷售助理	Sales Associate	\$14,500	1	負責攝影/主持攤位遊戲及現金處理	- 中三或以上程度 - 性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 - 能適應戶外工作 - 能說流利英語、廣東話及普通話 - 曾就職連鎖零售行業者優先考慮

	部門 Department	全職 / 兼職 Full Time / Part Time	中文職位名稱 Chinese Position Title	英文職位名稱 English Position Title	月薪 / 時薪 Hourly Rate/ Monthly Salary	空缺數目 Number of vacancies	職責 Responsible	工作要求 Requirement
41	零售 Retail Operations	全職 Full Time	高級銷售助理	Senior Sales Associate	\$16,000	6	負責攝影/主持攤位遊戲及現金處理 另加每月業績獎金高達 \$2,000	-中五或以上程度 -具兩年或以上相關經驗，曾就職連鎖零售行業者優先考慮 -性格外向、良好人際關係及待客誠懇有禮 -有責任感、具靈活性及主動積極 -能適應戶外工作 -能說流利廣東話、良好英語及普通話
42	零售 Retail Operations	兼職 Part Time	兼職零售助理	Part Time Retail Helper	\$65-70/hr	20	負責現金處理，協助於公園內的紀念品店、攝影攤位或遊戲攤位的日常運作，包括儲物櫃租用服務、攝影服務、遊戲攤位及店舖運作	-性格主動外向及以客為先 -願意於室內或戶外工作 -操流利英語及普通話者優先考慮
43	零售 Retail Operations	全職 Full Time	銷售助理 (水上樂園)	Sales Associate (Water World)	\$14,500	1	-協助處理水上樂園日常運作，包括儲物櫃租用服務、攝影服務及店舖運作 -為遊客提供卓越服務，以達至銷售目標	-中五或以上程度 -性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 -具一年或以上相關經驗，曾就職連鎖零售行業者優先考慮 -另加每月業績獎金高達 \$2,000
44	零售 Retail Operations	全職 Full Time	高級銷售助理 (水上樂園)	Senior Sales Associate (Water World)	\$16,000	1	-協助處理水上樂園日常運作，包括儲物櫃租用服務、攝影服務及店舖運作 -為遊客提供卓越服務，以達至銷售目標	-中五或以上程度 -性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 -具兩年或以上相關經驗，曾就職連鎖零售行業者優先考慮 -另加每月業績獎金高達 \$2,000
45	零售 Retail Operations	兼職 Part Time	兼職零售助理 (水上樂園)	Part Time Retail Helper (Water World)	\$68-73/hr	20	工作時間：按輪值冊編配而定；每天約6-10小時；每週工作3-6天，包括星期六、日、公眾假期及假期前夕 協助處理水上樂園日常運作，包括儲物櫃租用服務、攝影服務及店舖運作 為遊客提供卓越服務，以達至銷售目標	-性格主動外向、喜歡與人接觸及有責任感 -誠懇、待人有禮 -需戶外及輪班工作 -能說流利英語及普通話者將獲優先考慮
46	餐飲 Food & Beverage	全職 Full Time	餐廳預訂服務主任	Restaurants Reservations Coordinator	\$15,000	2	-負責餐飲服務預訂中心日常運作，包括：電話、網上及現場即時預約 -解答遊客有關餐券及餐飲部推廣的查詢	-旅遊、酒店或相關學科文憑或以上程度 -歡迎應屆畢業生，具酒店或電話服務中心客戶服務經驗者優先考慮 -良好顧客服務 -良好中英文會話及書寫能力，包括廣東話和普通話 -精通MS Office -具積極的態度和良好的溝通技巧 -責任心強，有條理，願意在壓力下獨立工作 -彈性工作時間，或需輪班工作及周末工作
47	餐飲 Food & Beverage	全職 Full Time	餐飲服務員 (水上樂園)	Food Attendant (Water World)	\$15,000	5	負責小食亭日常運作，包括簡單食物製作、現金處理及清理用具和餐桌	-中三或以上程度 -操流利廣東話及簡單英語 -能適應戶外工作
48	餐飲 Food & Beverage	全職 Full Time	水吧服務員 (水上樂園)	Canteen Attendant (Water World)	\$15,000	2	負責一般水吧工作	-中三或以上程度 -操簡單英語及流利廣東話 -能適應戶外工作
49	餐飲 Food & Beverage	全職 Full Time	侍應	Waiter	\$15,000	2	負責傳菜及招待客人	-中五或以上程度 -具相關經驗者優先 -具一年或以上相關經驗可被考慮為高級侍應
50	餐飲 Food & Beverage	兼職 Part Time	兼職餐飲服務員	Part Time Food Attendant	\$70-\$80/hr	10	負責簡單食物製作及現金處理	-勤奮上進、誠懇及待人有禮 -須戶外及輪班工作
51	餐飲 Food & Beverage	兼職 Part Time	兼職廚師	Part Time Cook	\$70-\$75/hr	10	負責於餐廳烹調快餐/中西餐	-中三程度或以上 -良好粵語，懂閱讀及書寫中文 -性格主動外向，喜歡與人接觸及有責任感，誠懇，待人有禮
52	餐飲 Food & Beverage	兼職 Part Time	兼職餐廳侍應	Part Time Waiter/ Waitress	\$70-\$75/hr	10	負責招待客人及一般樓面工作包括傳菜、清潔枱面等	-勤奮上進、誠懇及待人有禮 -須戶外及輪班工作
53	香港海洋公園保育基金 Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong	兼職 Part Time	/	Part Time Conservation Assistant	\$75-\$80/hr	2	- Supporting the scientific and public awareness programmes for Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong - Supporting the marine animal stranding programme, community education and fundraising campaigns as well as office administration - Required to support the AFCD boat trips, horseshoe crab rearing programme, cooperate activities, donation collection and counting	- Degree in Ecology, Biology, Environmental Science or related disciplines - Ability to conduct field work and handle stranding case independently - Experience in animal handling is an advantage - Good presentation and interpretation of conservation/environmental knowledge
54	高峰樂園動物 Zoological Operations Summit	全職 Full Time	/	Animal Care Trainee (Summit)	\$15,000	2	Aquarium-Summit: The incumbent will assist in the preparation, daily operations, husbandry works, maintenance and improvement of Aquarium exhibits (Rainforest, Sea Jelly & Shark Myctique) covering the species of freshwater fish, reptiles, birds, land mammals, sharks and sea jelly etc. He/She will also participate in or provide support in conservation and research projects as assigned by his/her supervisor. Marine Mammal The incumbent will be responsible for providing the marine mammals with the best of care, and ensuring their mental and physical well-being. He/she will assist the trainers and supervisors with animal health and care, animal feeding, show setup, facilities hygiene, repair and maintenance. Besides, he/she will learn the basic training techniques by assisting in the training of all marine mammals for husbandry, show and education behaviours, as well as all issues related to the keeping of marine mammals. He/she will also participate in or provide support in conservation and research projects as assigned by his/her.	- Diploma of Secondary Education (DSE) or above - Good command in Chinese and Putonghua, basic English - A competent swimmer; Qualified Diver is an advantage - Willing to work on shifts, during weekends and public holiday